

At the Chair of Responsible Management (Prof. Dr. Oliver Laasch) of the **ESCP Business School, Campus Berlin**, a position is to be filled **as soon as possible** for the role of:

Research Assistant (m/f/d)

75% of the regular weekly working hours

Responsibilities

Your area of responsibility would include collaboration in research, teaching and chair management. The Chair of Responsible Management deals with ethical, responsible and sustainable management practices, alternative business models and their innovation. You can also take part in international conferences and work with well-known companies on practical research and projects. We assume that you are actively involved in raising the profile of the university. Participation in the structured doctoral program and a doctorate (Dr. rer. pol.) are desired.

Requirements

We expect you to have completed your studies with above-average results and a thematically relevant focus. If you want to conduct research that is theoretically sound and based on qualitative methods and you also have initiative, a sense of responsibility, self-discipline, commitment and enjoy learning, you will fit into our chair.

An interest in one of the following research projects would be desirable: Biomimetic management, sports business models, AI in stakeholder communication, performative practices, degrowth and regenerative management and business models, activism in the workplace, extreme sustainability movements (e.g. Last Generation), companies influencing sustainable lifestyles.

Please send your complete application documents (cover letter, CV, certificates and three-page research proposal in English) by e-mail in **one complete PDF** by **July 15, 2023** to:

Prof. Dr. Oliver Laasch

ESCP Business School, Campus Berlin

Chair of Responsible Management

Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin

E-Mail: olaasch@escp.eu

www.escp.eu/berlin

About ESCP Business School: ESCP Business School is an international business school with campuses in 6 major European cities. Founded in 1819, ESCP is the first business school in the world. To this day, ESCP regularly occupies top positions in the rankings of the Financial Times. The academic focus of ESCP Berlin is on entrepreneurship, sustainability and digitalization.

Am Lehrstuhl Responsible Management (Prof. Dr. Oliver Laasch) der **ESCP Business School, Campus Berlin** ist zum **nächstmöglichen Zeitpunkt** eine Stelle zu besetzen als:

Wissenschaftlicher Mitarbeiter (m/w/d)

75% der regelmäßigen Arbeitszeit

Ihr Aufgabengebiet

Ihr Aufgabengebiet umfasst die Mitarbeit in Forschung, Lehre und Lehrstuhlmanagement. Der Lehrstuhl für verantwortliches Management befasst sich mit ethischen, verantwortlichen und nachhaltigen Managementpraktiken, alternativen Geschäftsmodellen und deren Innovation. Darüber hinaus können Sie an internationalen Konferenzen teilnehmen und im Rahmen von praxisorientierter Forschung und Projekten mit renommierten Unternehmen zusammenarbeiten. Wir gehen davon aus, dass Sie sich an der Profilierung der Hochschule engagiert beteiligen. Die Teilnahme am strukturierten Promotionsprogramm und eine Promotion (Dr. rer. pol.) sind erwünscht.

Unsere Anforderungen

Wir erwarten von Ihnen ein mit überdurchschnittlichen Leistungen abgeschlossenes wirtschaftswissenschaftliches Studium mit einem thematisch relevanten Schwerpunkt. Wenn Sie theoretisch fundiert und auf Basis von qualitativen Methoden forschen möchten und neben einer hervorragenden akademischen Qualifikation Eigeninitiative, Verantwortungsbewusstsein, Selbstdisziplin, Engagement und Freude am Lernen mitbringen, passen Sie zu unserem Lehrstuhl.

Interesse an einem der folgenden Forschungsthemen ist wünschenswert: Biomimetische Managementansätze, Geschäftsmodelle im Sport, künstliche Intelligenz in der Stakeholderkommunikation, performative Praktiken, degrowth/ regenerative Management- /Geschäftsmodelle, Aktivismus am Arbeitsplatz, radikale Klimabewegungen (z.B. Letzte Generation), Beeinflussung von Lebensstilen durch Unternehmen.

Ihre vollständigen Bewerbungsunterlagen (Anschreiben, CV, Zeugnisse und dreiseitiger Vorschlagsvorschlag auf Englisch) richten Sie bitte per E-Mail in **einem Gesamt-PDF** bis zum **15.07.2023** an:

Prof. Dr. Oliver Laasch

ESCP Business School, Campus Berlin
Lehrstuhl für Responsible Management
Heubnerweg 8-10, 14059 Berlin
E-Mail: olaasch@escp.eu
www.escp.eu/berlin

Über die ESCP Business School: Die ESCP Business School ist eine internationale Wirtschaftshochschule mit Standorten in 6 europäischen Metropolen. Gegründet in 1819 ist die ESCP die erste Business School weltweit. Bis heute belegt die ESCP regelmäßig Spitzenplatzierungen in den Rankings der Financial Times. Akademische Schwerpunkte der ESCP Berlin sind die Themen Entrepreneurship, Nachhaltigkeit und Digitalisierung.

www.escp.eu/vacancies-Berlin